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Lukšić: Nijesam zadovoljan načinom kako je
menadžment ZIKS-a postupio u slučaju Terzić
Menadžment Zavoda za izvršenje krivičnih sankcija ZIKS nije adekvatno postupio u slučaju
smrti zatvorenika Milivoja Terzića, kazao je predsjednik Vlade Igor Lukšić, komentarišući
navode medija da će direktor ZIKS-a Milana Radovića biti razriješen dužnosti.
Apelovao je da se što prije pribave informacije o tom slučaju.
"Mislim da je došlo do vrlo kontadiktornih nastupa koji su samo podsticali uznemirenje
javnosti i to smo juče razmatrali na sjednici Vlade", kazao je Lukšić i dodao da u Vladi
neće suditi instiktivno, naročito zbog toga što nijedan patolog nije dostavio svoje izvještaje o
obdukciji.
"Međutim, nijesam zadovoljan načinom na koji je menadžment upravljao situacijom i to
ćemo uzeti u razmatranje kada budemo formirali konačnu odluku", kazao je Lukšić.
Premijer Lukšić je, komentarišuće jučerašnje proteste studenata kazao da je dobro kada su
studenti aktivni i inicijativni i da je  jučerašnji događaj je bio jedna vrsta osvježenja.
"Ja to ne doživljavam nikakako drugačije nego kao glas mladih ljudi koji su
zainteresovani za dešavanja u svojoj državi, kao što sam i ja kao student bio vrlo bio
zainteresovan, i čini mi se da možemo da potenciramo da se u toj oblasti jako puno napora
ulaže. Da li su ti napori dovoljni-svakako da nijesu, iz tog razloga je već nekoliko aktivnosti
zapoćeto koji idu u susret jednom broju zahtjeva studenata", kazao je Lukšić.
On je dodao da će im platiti kafu kad god oni to budu tražili, ali, kako je rekao na neutralnom
terenu.
Ministar unutrašnjih poslova Ivan Brajović kazao je da će ta institucija uraditi sve da se
napadači na ekipu Vijesti što prije izvedu pred lice pravde.
"Moramo puno pažnje posvetiti svakom građaninu, a naročito medijskim poslenicima,
moramo insistirati i na rasvjetljavanju napada na imovinu Vijesti, tako radimo svoj posao
odgovorno i profesionalno i mislim da i ova akcija koja je brzo realizovana pokazuje
to", kazao je Brajović.
I direktor Uprave policije Veselin Veljović obećava da će on i njegovi saradnici raditi svoj
posao i kazniti napadače.
"Insistiraću kod mojih saradnika  ne samo na ovom događaju nego i na svim ostalim, i
budućim i prošlim, da se urade sve da se identifikuju počinioci i da se preocesuirajui u
skladu sa ovlaščenjima. Nadležni organi moraju raditi svoj posao, i ja ću kao starješina
učiniti sve da moji saradnici realizuju svoje obaveze a to je da se izvršioci procesuiraju u
skladu sa zakonom", kazao je Veljović.
Premijer Lukšić je kazao da direktor Uprave policije ima njegovu podršku sve dok dobro i
profesionalno obavlja svoj posao.
Lukšić je rekao da Veljović ima njegovo povjerenje sve dok realizuje svoje obaveze.
"Što se mene, tiče on ih realizuje. Njegov mandat karakteriše puna posvećenost
realizaciji strateških kapaciteta koji se tiču daljeg razvoja Uprave policije i jačanja kadrovskih
resursa i puna posvećenost ispunjavanju svih obaveza na ispunjenju akcionog plana, i
svega što nam slijedi kasnije, kada budu otvoreni pregovori", kazao je Lukšić.
Premijer je rekao da se priprema novo zakonodavstvo iz te oblasti i da će Ministarstvo
unutrašnjih poslova to završiti.
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"Vjerujem da će se u skorijem periodu Vlada odrediti na taj prijedlog Zakona, i sve što
bude poslije toga biće stvar mog i dogovora ministra i direktora policije. Ne vidim u tome
nikakvih problema", kazao je Lukšić.
Na pitanje zašto Veljović nije ranije dogovarao kada su Vijesti napadnute Lukšić je kazao da
u tom slučaju prepoznaje potrebu ulaganja dodatnih napora da se ti slučajevi rasvijetle.
"Više puta sam isticao da u mnogim slučajevima Uprava policije posjeduje značajna
operativna saznanja na niovu koji obezbjeđuje odgovarajući sudski postupak tako da
očekujem od svih institucija punu posvećenost rješavanju problema, ako prepoznam da ta
posvećenost ne postoji ili da usporava, apsolutno ću reagovati", kazao je Lukšić.
Ministar Brajović je, prije nego što su novinari uspjeli da ga pitaju da li će dati podršku
Veljoviću kazao da posjeta policiji i Forenzičkom centru ne znači i, kako je rekao, podršku
nikakvim personalnim rješenjima.
"Mi smo ovdje došli da bi dali podršku državnom organu koji radi svoj posao, nismo
došli da damo podršku nikakvim personalnim rješenjima, sve će to biti urađeno u skladu sa
predviđenom procedurom i komunikacijama u Vladi", kazao je Brajović.
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